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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Bij het bestuderen van de besluitenlijst van de vergadering van 12 juli 2011 viel mij op dat het Filmhuis een 
achtergestelde, renteloze lening krijgt om te kunnen digitaliseren. Gezien het financiële verleden van het 
Filmhuis ben ik dermate in dit onderwerp geïnteresseerd dat ik daar verdere vragen over wil stellen: 

1. Is er gekozen voor deze manier van financieren om geen vragen van de Raad te hoeven 
beantwoorden c.q. een debat hierover aan te gaan? 

2. Wat houdt “digitalisering van het Filmhuis” precies in? 
3. Hoe zeker bent u van het feit dat het Filmhuis deze lening uit positieve resultaten in de toekomstige 

periode kan aflossen? Zeker gezien het verleden. 
4. Gezien de vorige vraag hoe staat het Filmhuis er op dit moment financieel voor en wat zijn de 

verwachtingen? 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Joan Damen 
De Kromme Geer 12 
5709 ME Helmond 
 
Gemeenteraadslid VVD Helmond 
0492-514898 
06-53719274 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 

1. Nee 
2. Digitalisering van het filmhuis (de filmsector) houdt in dat er geen analoge filmspoelen meer worden 

geleverd maar dat producenten hun materiaal alleen nog digitaal maken. Naast de aanschaf van 
digitale vertoningsapparatuur gaat het om aanpassing van de filmcabine (klimaatcontrole/afzuiging, 
brandweereisen) en aansluiting op het landelijk servicecontract. 

3. In het voorstel aan de raad van april dit jaar (raadsvoorstel 36) betreffende de herontwikkeling van 
de Cacaofabriek hebben wij, mede naar aanleiding van allerlei vragen vanuit de verschillende 
raadscommissies, een perspectief geschetst van de toekomst waarin het filmhuis met andere 
partners in de stad vorm en inhoud wil gaan geven aan de culturele hotspot op Suytkade. 

4. De jaarrekening 2010 van het filmhuis sluit met een negatief resultaat van € 12.000,- en een negatief 
eigen vermogen van €35.000,-. Dit beeld bevestigt de noodzaak tot ondersteuning door de 
gemeente waarbij wij gelijktijdig vaststellen dat het filmhuisbestuur veel aandacht en energie steekt 
in een versterking van de financiële basis.   

 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,  de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.  A.A.M. Marneffe RA. 


